



## Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023)

Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 17.01.2023, Menighetscenteret, Loftet

### Faste representanter:

X	Torbjørn Nordhaug leder	X	Elly Bech Andersen nestleder	0	Kåre Hoel
X	Sigrid Briseid sekretær	X	Steinar Mørk	X	Lena Hillestad
X	Cato Thunes sokneprest (på Teams)				

### Vararepresentanter:

X	1. Bjørn Stevning Hole	0	2. Kari Orstad	0	3. Eva Lilly Schafferer
X	4. Marit Pettersen Bauer				

**Møteleder:** Torbjørn Nordhaug

**Ordstyrer:** Elly Bech Andersen

**Åpningsord:** Cato Thunes **Beverting:** Elly Bech Andersen

**Forfall:** Kari Orstad, Kåre Hoel, Eva Schafferer

### Saksliste

Nr.	Beskrivelse av sak	Ansvar
1/23	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste.</b> <b>Vedtak</b> Innkalling og saksliste godkjennes med følgende endringer: møtedato rettes opp.	
2/23	<b>Godkjenning av referat fra 12.12.22</b> <b>Vedtak</b> Referatet fra 12.12.22 godkjennes. Referat unntatt offentlighet fra 12.12.22 godkjennes.	
3/23 (3/22)	<b>Økonomi.</b> <b>Økonomirapport pr 31.12.22</b> Driftsoverskudd i menigheten totalt er pr 31.12.22 på + (306 980,-) + 302 538,- På driftsregnskapet har Menighetsrådet + 89 107,- Senteret + 207 726,- Diakoni - 2 871,- Musikk - 10 668,- BUA + 11 321,- Konfirmanter + 4 806,- Mini- og barnegospel +(7 559,-) Etter oppgjør av kontant kassa: + 3 116,- <b>Overskuddet vil bli mindre når bilagene for de siste utgiftene for 2022 blir bokført.</b> <b>Vedtak</b> Økonomirapporten tas til etterretning.	Elly
4/23 (32.1/22)	<b>Menighetscenteret – prosjekt tak:</b>  Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå er en for stor oppgave for husstyret. Leder i styret ber derfor menighetsrådet om å ta over og foreslår at det settes ned en arbeidsgruppe på 2–3 personer som kan jobbe videre med saken. Leder sier seg villig til å bistå gruppen i forhold til de opplysninger som allerede er innhentet.	

	<p><b>15.11.22:</b> Cato Tunes har hatt kontakt med politiker som har gitt oss følgende råd:</p> <p><b>Punkt en:</b> Sende mail til rådmannen med kort forklaring inkl. konsekvenser og samtidig be om et møte for å kunne gi ytterligere forklaring. Vi kan be om at saken deretter tas opp til politisk behandling.</p> <p><b>Punkt to:</b> Fører ikke dette frem kan vi meddele kommunen at vi ikke lengre ser oss i stand til økonomisk å drifte Villa Blå og Stallen som en del av menighetssenteret. Da må kommunen si opp leieavtalen med oss og utbetale erstatning for det vi har investert i forbedringer av de to husene. Før vi går til punkt 2 må vi vurdere nøye hvilke konsekvenser det får for menighetens aktiviteter i forhold til leieinntekter, oppbevaring, rom til aktiviteter, omlegging av varmesystemet (innebærer nytt el-inntak til annekset) osv.</p> <p><b>Punkt tre:</b> Vi har også muligheten til å la husene stå som de står nå men da må kommunen være klar over at de sannsynligvis vil være mer eller mindre ødelagt, hvert fall påført betydelige skader i 2035.</p> <p><b>Vedtak 15.11.22.</b> Menighetsrådet vedtar å starte med punkt en. Når resultatet av dette foreligger, må vi om nødvendig vurdere neste skritt. AU forfatter sammen med leder i husstyret mail som sendes rådmannen.</p> <p><b>12.12.22.</b> AU har 08.12. sammen med husstyrets leder forfattet tekst i mail som er sendt til rådmannen.</p> <p><b>Status pr 17.01.23:</b> Sendt purremail 03.01.23</p> <p><b>Ny status etter møte i kommunestyret 12. desember 2022</b> Saken ble tatt opp i kommunestyremøtet 12. desember 2022. I referatet kan vi lese:</p> <p><b>Vedlikeholdsetterslep Villa Blå</b> Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden ved å ta igjen prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien ved bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF.</p> <p>(punkt 9 side 155 under verbale forslag)</p> <p>Drammen Eiendom KF som eier av Villa Blå, bes utrede kostnaden og mulig følgekonsklusjon for andre forpakter avtaler kommunen måtte ha, ved å ta igjen prekært vedlikehold ved bygningsmassen, med mål om at verneverdien ved bygningsmassen bevares. Kostnaden vurderes dekket inn gjennom vedlikeholdsbudsjettet til Drammen Eiendom KF.</p> <p>(vedtak, side 202, punkt 37)</p>	MR / AU
5/23 (4/22)	<p><b>Utvalgsstruktur.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Diakoniutvalg:</b> Status for medlemmer av utvalget. Det mangler to medlemmer fra menigheten og et medlem av utvalget som er vara for representant fra torsdagstreff har trukket seg. <b>Nye medlemmer:</b> Malin prøver å finne noen. Torbjørn har hørt med en person som ikke hadde mulighet.</li> </ul> <p><b>Utsatt:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):</b></li> </ul>	Alle  Cato

	<p>Forslag til mandat utsettes.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>PR / informasjons- og omdømmeutvalg:</b> Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget.</li> </ul>	Alle
<p><b>6/23</b> (8/22)</p>	<p><b>Utsatt:</b></p> <p><b>Diakonimedarbeider:</b> Diakoniplan under utarbeidelse.</p>	Malin
<p><b>7/23</b> (11/22)</p>	<p><b>Utsatt:</b></p> <p><b>Beredskapsplan og brannvern:</b></p>	Kirkevergen
<p><b>8/23</b> (12/22)</p>	<p><b>Husstyret</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• To medlemmer av styret har sluttet. Menighetsrådet bes komme med forslag til to nye kandidater, fortrinnsvis en av hvert kjønn. Det er et kritisk behov for å få de manglende medlemmer inn i styret. Alle må tenke over om man har forslag til kandidater. Forslag drøftes med leder for husstyret før vedkommende kontaktes.</li> </ul> <p><b>Innspillene fra forrige møte:</b> Sendt husstyret for drøftelse der.</p> <p><b>Henvendelse fra husstyret:</b> Bidrag fra egne aktiviteter til drift av senteret?</p> <p><b>Vedtak</b> Praksisen med at menighetsrådsdrevne aktiviteter ikke bidrar økonomisk til drift av menighetssenteret ønsker menighetsrådet på nåværende tidspunkt ikke å endre. Hvis senteret er i behov av økonomiske midler til driften vil menighetsrådet behandle en henvendelse fra husstyret. Økonomiske midler fra menighetens totale kapital vil ved behov kunne tilgodeses menighetssenteret.</p>	Alle
<p><b>9/23</b> (13/22)</p>	<p><b>Promotering av Kirkelig Begravelsesbyrå:</b> <b>Hva kan vi gjøre?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lena Hillestad har ikke mulighet til å lage promoteringsfilm nå. Hun foreslår isteden at eiermenighetene bruker artikkelen hun har skrevet. Her kan man bruke sekvenser i for eksempel Facebook-innlegg. Lena Hillestad kontakter daglig leder med oppfordringen. Hun synes det vil være helt ok om en annen kan tenke seg å lage en promoteringsfilm.</li> <li>• MR-medlemmer og andre oppfordres til å like og dele Facebook-siden, og oppfordre FB-venner til å gjøre det samme.</li> </ul> <p>Alle oppfordres til å gå igjennom vennelisten sin for å vurdere om det er personer man kan invitere til å like FB-siden. Jo flere «likes» siden får jo oftere vil den dukke opp.</p> <p><b>Saken flyttes fra neste MR møte til punktet «Orienteringssaker»</b></p>	Alle
<p><b>10/23</b> (14/22)</p>	<p><b>Utsatt:</b></p> <p><b>Arbeidsplan for trosopplærer-</b></p>	Torbjørn/ Elly

<b>11/23</b> (17/22)	<b>Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd.</b>	Torbjørn
<b>12/23</b> (21/22)	<p><b>Virksomhets-/handlingsplan.</b></p> <p>Det vil på nyåret bli jobbet videre med virksomhetsplanen i forhold til hvilke emner og tiltak man ev. skal øke satsningen på og hvordan. Fortrinnsvis på eget møte.</p> <p>Før dette rettes det henvendelse til de i staben som er ansvarlige for de enkelte emner med ønske om at de gir tilbakemelding til menighetsrådet på, hvilke av de nåværende tiltak de ønsker å øke satsningen på og om det ev. er nye tiltak man ønsker å igangsette og hvordan.</p> <p><b>Info 17.01.23.</b> Det er sendt mail til staben med ønske om tilbakemelding i forhold til ovenstående.</p>	Torbjørn / MR
<b>13/23</b> (27/22)	<b>Utsatt:</b> <b>Rutiner ved utleie av og aktiviteter i kirken.</b>	AU
<b>14/23</b> (28/22)	<p><b>Renovering av kirken/kirkerom:</b></p> <p>Det har nå kommet rapport på de innvendige malte overflater med vurdering av tilstand og fargesetting med forslag til tiltak.</p> <p>Referansegruppen er derfor kalt inn til sitt første møte som avholdes 13.12.22. <b>Møtet ble avlyst. Nytt møte 20.01.23.</b></p> <p>Søknad til Riksantikvaren vil bli sendt i tre omganger og i følgende rekkefølge: innvendig oppussing, sprinkleranlegg og oppvarmning.</p>	
<b>15/23</b> (40/22)	<b>Utsatt.</b> <b>Relasjonsbygging i menigheten.</b>	Alle
<b>16/23</b> (46/22)	<p><b>Konfirmantkullet 2022/2023:</b> Det er pr 15.11. tilmeldt 22 konfirmanter av 45 mulige.</p> <p><b>Leir 2023:</b> Menighetsrådet ønsker enstemmig at det arrangeres leir i form av Danmarks-tur i 1.mai-helgen 2023. Kapellanen tilslutter seg dette. Det er lagt ut informasjon om at nytt konfirmantkull starter opp i desember/januar som nyhetssak på menighetens nettside, og det blir også lagt ut på Facebook. Her bør man benytte Danmarksturen som markedsføring.</p> <p><b>Status pr 17.01. 23 vedr antall konfirmanter og markedsføring gis på møtet:</b> 23 konfirmanter (per 22.01. er det 24 konfirmanter) Artikkelen om konfirmanter på menighetens nettside er oppdatert. Kapellanen legger ut nyhet på nettsiden som deles på menighetens Facebook-side med info om konfirmantåret 2023 og gjør oppmerksom på at det fortsatt er plass til flere.</p>	Kristoffer/MR
<b>17/23</b> (55/22)	<p><b>Bispevisitas våren 2023.</b></p> <p><b>Uke 16</b> (18.-20. april + visitasgudstjeneste søndag 23. april): <b>Strømsgodset sokn</b> <b>Det betyr for oss</b> besøk tirsdag, onsdag, torsdag og visitasgudstjeneste søndag 23.04.23. Storstua er reservert til kirkekaffe.</p>	Cato

	<p>Det ble nedsatt en arbeidsgruppe jobber med innholdet for visitasen i Strømsgodset. Innholdet i visitasen bør være møte med stab og råd og innblikk i noen av menighetens aktiviteter i tillegg til besøk på skoler, institusjoner og kontakt med lokalsamfunnet.</p> <p>Arbeidsgruppen består av sokneprest, stabsleder, menighetsrådsleder, nestleder og Heidi Østensen Hole.</p> <p><b>Første møte i arbeidsgruppen 12.12.22.</b> Endelig program avventer møte med prost.</p> <p>Cato Thunes presenterte et variert og tett program for bispevisitasen i Strømsgodset.</p>	
<p><b>18/23</b> (57/22)</p>	<p><b>Utsatt:</b></p> <p><b>Plassering av og rutiner for bruk av bønnekrukken:</b></p>	<p>Malin</p>
<p><b>19/23</b> (62/22)</p>	<p><b>Menighetsrådsvalg 2023</b></p> <p>MR-medlemmene bes vurdere om de ønsker å fortsette, og komme med forslag til nye kandidater. Det er viktig med kontinuitet. Fire har så langt sagt seg villige til å stille til valg på nytt i 2023. Hva tenker de som ikke har svart enda?</p> <p>Det må nedsettes nominasjonskomité med minimum tre medlemmer hvorav en kan være fra menighetsrådet senest 1. februar 2023.</p> <p>Det blir arrangert et obligatorisk valgkurs onsdag 11. januar kl. 18.00–21.00 på Bragernes menighetshus. MR må sende minst to medlemmer på kurset. Fire medlemmer møter.</p> <p>Menighetsrådet er valgstyre. Den generelle fullmakten gitt til AU av menighetsrådet gjelder når det er hensiktsmessig for saker i forbindelse med valget som skulle ha vært avgjort av hele valgstyret.</p> <p><b>AU har kommet frem til følgende:</b> Menighetsrådet må finne kandidater, og disse må spørres ved personlig henvendelse. <b>ALLE MÅ PRØVE Å KOMME MED FORSLAG PÅ NAVN / PERSONER.</b> Det er utarbeidet forslag til kandidatinfo og stikkordsguide til samtale med kandidat.</p> <p>Nominasjonskomiteen nominerer ut fra en ferdig liste med villige kandidater. Følgende har sagt seg villig til å være i komiteen: Kristoffer Schmidt, Flemming Sohn Andersen og Sigrid Briseid.</p> <p>Fellessamling for nytt MR lørdag 4. og søndag 5. november. Søndag sammen med stab etter presentasjon av MR under gudstjenesten samme søndag.</p> <p><b>Vedtak</b> Nominasjonskomiteens medlemmer er Kristoffer Schmidt, Flemming Sohn Andersen og Sigrid Briseid. Folderen «kandidatinfo» (vedlegges) og stikkordsguide godkjennes med noen justeringer. Samling for nytt menighetsråd lørdag 04.11. Søndag 05.11. samling for stab og menighetsråd. Presentasjon på jazzgudstjenesten søndag 22.10. med etterfølgende konstituering.</p>	<p>Alle</p>

<p><b>20/23</b></p> <p>(73/22)</p>	<p><b>Årsrapporter og regnskap.</b></p> <p><b>Frist for vedtak budsjett 2023: uke 4</b>  <b>Frist for innlevering av bilag: uke 4</b>  <b>Frist for innlevering av årsrapport: uke 6</b>  <b>Frist for vedtak årsregnskap, årsrapport, årsdisposisjoner for 2021: uke 11 2023.</b></p> <p>Budsjett for 2023 og årsberetningen fra menighetsrådet må godkjennes.  Dato for menighetsmøte foreslås til 14.05.2023.  Forslag til årsrapport fra MR ettersendt.</p> <p><b>Vedtak</b>  Budsjett for 2023 vedtas.  Årsrapport for 2022 fra menighetsrådet ble sendt ut for sent til at MR rakk å lese igjennom. MR har frist for innspill til årsrapporten mandag 23.01.23.  Menighetsmøte blir 14.05.23.</p>	
<p><b>21/23</b></p>	<p><b>Møte mellom AU Strømsgodset og AU Fellesrådet 01.02.23</b></p> <p>Fra innkallingen:  Temaene som ønskes tatt opp i møtene i år er bl.a.:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Tiltak og behov ved deres kirkebygg.</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Kortsiktig (i år – vedlikehold)</li> <li>2. Langsiktig (investering)</li> </ol> </li> <li>- <b>Menighetsutvikling 2023-2024 i deres menighet.</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Hva trenger dere hjelp til fra fellesrådet?</li> <li>2. Er det noen områder vi kan samarbeide på tvers av menigheter?</li> </ol> </li> <li>- <b>Valget 2023</b></li> </ul> <p><b>Hva bør vi ta opp?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ønske om mer samarbeid med de andre menighetene i Drammen, for eks. når det gjelder PR, ungdomsarbeid med mer, mye utnyttet potensial her.</li> <li>• Det er behov for parkeringsplasser ved kirken.</li> <li>• Ønske om at det blir arrangert bibelkurs/bibeltimer der man kan lære mer om bibeltekster.</li> <li>• Innspill om å informere nyankomne ukrainske flyktninger om aktiviteter og inkludere denne gruppa i menighetens arbeid.</li> </ul>	
<p><b>22/23</b></p>	<p><b>Fullmakt til AU:</b></p> <p>For å lette arbeidet foreslås det at AU frem til første ordinære menighetsrådsmøte i høstsemesteret 2023 får fullmakt slik:</p> <p><b>Vedtak</b>  Menighetsrådet gir AU fullmakt til å fatte vedtak i saker som må avgjøres i tiden mellom de ordinære menighetsrådsmøtene. Det fremlegges referat på vedtakene på det første ordinære møtet.  Vedtaket gjelder frem til første ordinære menighetsrådsmøtet i høstsemesteret 2023.</p>	

	<p><b>Orienteringssaker. Korte innlegg.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Informasjon fra Fellesrådet:</b> har ikke hatt møte siden sist</li> <li>• <b>Informasjon fra Husstyret:</b> har ikke hatt møte siden sist</li> <li>• <b>Informasjon fra Diakoniutvalget:</b> har ikke vært møte siden sist, men behov for avklaring når det gjelder rutiner for bruk av bønnekrukka</li> <li>• <b>Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalg:</b> har ikke vært møte siden sist</li> <li>• <b>Trosopplæringsutvalget:</b> har ikke vært møte siden sist</li> <li>• <b>Til orientering:</b> Referat fra sak behandlet i AU 03.01.23.</li> <li>• <b>Fra staben: Hva skjer? / Hva holder vi på med?</b> Staben har reflektert over årsaker til at antall besøkende på gudstjenester – også på julegudstjenesten – er lavere enn tidligere. En årsak kan være nye vaner som en følge av pandemien. Dette gjelder menigheter over hele landet. Staben har også snakket mye om forestående bispevisitas.</li> <li>• <b>Neste møte:</b> Neste AU-møte blir 02.02.23. Neste menighetsrådsmøte er 14.02.23.</li> </ul>	<p>Elly</p> <p>Kåre/Kari</p> <p>Marit</p> <p>Lena</p> <p>Eva</p> <p>Torbjørn</p> <p>Cato</p>
	<p><b>Eventuelt</b></p>	
	<p><b>14.02.23. Åpningsord: ??? Bevertning: Steinar Mørk</b></p>	

Vedlegg: Kandidat valgbrosjyre